
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 24.08.2023 
 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 612 / 18.08.2023 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în 
sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, declarând deschisă şedinţa de consiliu, face 

prezenţa consilierilor: au confirmat prezența 16 consilieri locali în funcţie. Absent d-nul Vitan Alexandru 
– s-a comunicat faptul că se află internat în spital. 

Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel și d-nul 
Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu 
Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ŞEDINŢEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune discuției procesul-verbal din data de 
27.07.2023. 

D-nul Stoenică Alexandru – Am făcut și noi niște solicitări pentru situația juridică a terenului din 
parc? Nu ni s-a pus nimic la dispoziție. 

D-nul Secretar – Avem pregătit pentru comunicare dumneavoastră contractul pentru locația din 
parc încheiat între Primărie și S.C. SPICUL S.R.L., împreună cu schița și anexa la contract. 

D-nul Primar – Domnule Secretar, domnul președinte a supus discuției procesul-verbal. 
Discutăm despre această problemă la Întrebări, interpelări. Acum discutăm doar dacă sunt nelămuriri 
pe marginea procesului-verbal.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot procesul-verbal din data de 
27.07.2023, înregistrându-se 15 voturi pentru și 1 abținere (d-nul Neacșu Ionuț - neparticipant la 
respectiva ședință). 

 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, dă citire ordinii de zi după cum urmează : 
 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea suportării de la bugetul local a valorii 
contribuției la realizarea investiției „Realizarea branșamentului și a instalației de alimentare cu 
gaze naturale, centrale termice și instalații termice interioare” derulată de Ministerul Afacerilor 
Interne – Inspectoratul de poliție județean Olt la sediul Poliției orașului Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
2. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și  

de la locul de muncă a cadrelor didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat din Orașul Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
3. Proiect de hotărâre referitor la: „neasumarea responsabilității organizării și derulării  

procedurilor de atribuire a contractelor / acordurilor-cadru pentru achiziționarea produselor 
aferente Programului pentru școli al României în perioada 2023-2029 și al contractelor / 
acordurilor-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor educative, la nivelul 
Orașului Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
4. Proiect de hotărâre referitor la: „atribuirea de loturi în folosință gratuită, în suprafață  

de 300 mp, unor solicitanți care îndeplinesc criteriile impuse de Legea nr. 15/2003 privind 
sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe proprietate personală” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 



 
 

5. Proiect de hotărâre referitor la: „ concesionarea suprafeţei de teren de 312 mp, domeniu 
privat al Orașului Drăgănești-Olt, situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 16A” 

Iniţiator proiect, Viceprimar Daniel POPESCU 
6. Proiect de hotărâre referitor la: „ modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr.  

58 / 29.06.2020 pentru aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al aparatului de 
specialitate al Primarului Orașului Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
7. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea a trei consilieri locali în Consiliul  de  

administraţie al Liceului teoretic Tudor Vladimirescu - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-
2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
8. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea a trei consilieri locali în Consiliul  de  

administraţie al Liceului Tehnologic - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024” 
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

9. Proiect de hotărâre referitor la: „ desemnarea unui consilier local în Consiliul  de  
administraţie al Grădiniței cu program normal "Dumbrava minunată"- Drăgănești-Olt, pentru 
anul școlar 2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
10. Proiect de hotărâre referitor la: „desemnarea unui consilier local ca membru în  

cadrul Comisiei pentru evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Liceului teoretic 
Tudor Vladimirescu Drăgăneşti-Olt, pentru anul școlar 2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
11. Proiect de hotărâre referitor la: „ desemnarea unui consilier local în Comisia pentru  

evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Liceului tehnologic Drăgăneşti-Olt, pentru 
anul școlar 2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
12. Proiect de hotărâre referitor la: „ desemnarea unui consilier local în Comisia pentru  

evaluarea şi asigurarea calităţii educaţiei din cadrul  Grădiniței cu program normal "Dumbrava 
minunată" - Drăgăneşti-Olt, pentru anul școlar 2023-2024” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
13. Întrebări, interpelări. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, face precizarea că ordinea de zi a fost 
suplimentată cu încă două proiecte de hotărâre, care au fost dezbătute în cadrul Comisiilor de 
specialitate ale Consiliului local, și anume:  

1. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr.  
25 / 22.04.2010 pentru aprobarea Regulamentului privind eliberarea Acordului de funcționare 
pentru operatorii economici care desfășoară activități de comerț și servicii de piață inclusiv 
cele de alimentație publică pe raza Orașului Drăgănești-Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

2. Proiect de hotărâre referitor la: „modificarea și abrogarea unor poziții din Anexa la  
H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al 
domeniului privat al Orașul Drăgănești – Olt” 

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot ordinea de zi suplimentată, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
IV.DEZBATEREA ORDINII DE ZI. 

 
1. Aprobarea suportării de la bugetul local a valorii contribuției la realizarea investiției 

„Realizarea branșamentului și a instalației de alimentare cu gaze naturale, centrale termice și 



 
 

instalații termice interioare” derulată de Ministerul Afacerilor Interne – Inspectoratul de poliție 
județean Olt la sediul Poliției orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am înțeles de la comisii că acesta este doar un acord de principiu. 
D-nul Primar – Da. Este un acord de principiu deoarece avem și noi Serviciul de evidența 

populației care funcționează acolo. Nu este stabilită valoarea. Când o să avem și valoarea o să vedem 
dacă aprobăm sau nu. Nu avem prinși nici în buget acești bani.    

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
2. Aprobarea decontării cheltuielilor pentru naveta la și de la locul de muncă a cadrelor 

didactice și a personalului didactic auxiliar din unitățile de învățământ preuniversitar de stat din 
Orașul Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

3. Neasumarea responsabilității organizării și derulării procedurilor de atribuire a 
contractelor / acordurilor-cadru pentru achiziționarea produselor aferente Programului pentru 
școli al României în perioada 2023-2029 și al contractelor / acordurilor-cadru de prestare a 
serviciilor pentru derularea măsurilor educative, la nivelul Orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

4. Atribuirea de loturi în folosință gratuită, în suprafață de 300 mp, unor solicitanți care 
îndeplinesc criteriile impuse de Legea nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor pentru 
construirea unei locuințe proprietate personală. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Unde este locația? La Comani sau la Drăgănești? 
D-nul Secretar – Nu avem dosarul aici să vedem pentru ce a optat. 
D-nul Primar – Persoana este din Comani. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ați discutat cu această persoană? Are timp până în toamnă să facă și 

proiect și P.U.Z.? 



 
 

D-nul Primar – Din momentul în care primește lotul are un an la dispoziție. Ei au vrut acum. 
Puteam să le dăm din luna ianuarie. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Are timp să termine? Trebuie să facă P.U.Z.-ul. 
D-nul Primar – Din câte îmi aduc aminte avem P.U.Z. făcut acolo. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Unde? 
D-nul Primar - Și la Comani și la Drăgănești. 
D-nul Ciubuc Dumitru – În Zootehnie la Comani? 
D-nul Primar – Da, dacă nu mă înșel.  
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

5. Concesionarea suprafeţei de teren de 312 mp, domeniu privat al Orașului Drăgănești-Olt, 
situată în str. Nicolae Titulescu, nr. 16A. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Secretar – Trebuie făcute desemnările de reprezentanți: titularul și supleantul. 
D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Stănescu Vasile - membru titular. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Stănescu Vasile nu votează). 
D-nul Stănescu Vasile – Eu îl propun pe domnul Nădescu Viorel - membru supleant. 
D-nul Nădescu Viorel – Refuz, deoarece poate mă înscriu la licitație. 
D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Prundeanu Narcizel - membru supleant. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Prundeanu Narcizel nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 9 voturi pentru (grup politic PNL - Popescu Daniel, Achim Iulian, Manea-Naidin Laura, 
Spătaru Ioana, Stănescu Vasile, Martin Marian, Mocioacă Ilie, Tobescu Dorel și Prundeanu Narcizel –
PRO România) și 7 abțineri (grup politic PSD - Nădescu Viorel, Ciubuc Dumitru, Stoenică Alexandru, 
Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Ghica Ion Costin și Dobre Violeta). 

 
6. Modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 58 / 29.06.2020 pentru aprobarea 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al aparatului de specialitate al Primarului Orașului 
Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

7. Desemnarea a trei consilieri locali în Consiliul  de administraţie al Liceului teoretic  
Tudor Vladimirescu - Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 



 
 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Tobescu Dorel. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Tobescu Dorel nu votează). 
D-nul Viceprimar – Propun pe doamna Spătaru Ioana. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-na Spătaru Ioana nu votează). 
D-nul Nădescu Viorel – Propun pe domnul Ghica Costin. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Ghica Costin nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

8. Desemnarea a trei consilieri locali în Consiliul  de administraţie al Liceului Tehnologic - 
Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Mocioacă Ilie. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Mocioacă Ilie nu votează). 
D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Martin Marian. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Martin Marian nu votează). 
D-nul Nădescu Viorel – Propun pe domnul Ciubuc Dumitru, în locul d-nei Dobre Violeta. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Ciubuc Dumitru nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

9. Desemnarea unui consilier local în Consiliul  de administraţie al Grădiniței cu program 
normal "Dumbrava minunată"- Drăgănești-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel – Propun pe domnul Fieraru Gheorghe. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Fieraru Gheorghe nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

10. Desemnarea unui consilier local ca membru în cadrul Comisiei pentru evaluarea şi  
asigurarea calităţii educaţiei din cadrul Liceului teoretic Tudor Vladimirescu Drăgăneşti-Olt, 
pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 



 
 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Viceprimar – Propun pe domnul Prundeanu Narcizel. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-nul Prundeanu Narcizel nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

11. Desemnarea unui consilier local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii  
educaţiei din cadrul Liceului tehnologic Drăgăneşti-Olt, pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Viceprimar – Propun pe doamna Spătaru Ioana. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-na Spătaru Ioana nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

12. Desemnarea unui consilier local în Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii  
educaţiei din cadrul  Grădiniței cu program normal "Dumbrava minunată" - Drăgăneşti-Olt, 
pentru anul școlar 2023-2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel – Propun pe doamna Dobre Violeta. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot propunerea, înregistrându-se 

15 voturi pentru (d-na Dobre Violeta nu votează). 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

13. Modificarea și completarea H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 25 / 22.04.2010 pentru aprobarea 
Regulamentului privind eliberarea Acordului de funcționare pentru operatorii economici care 
desfășoară activități de comerț și servicii de piață inclusiv cele de alimentație publică pe raza 
Orașului Drăgănești-Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 
 

14. Modificarea și abrogarea unor poziții din Anexa la H.C.L. Drăgănești-Olt nr. 30 / 
29.06.2018 referitoare la însușirea inventarului actualizat al domeniului privat al Orașul 
Drăgănești – Olt. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 



 
 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Suprafața unde este trecută eronat? 
D-nul Secretar – În inventar, față de suprafața înscrisă în C.F. Deja pe cartea funciară de 1,30 

ha există înscrisă o propunere de dezlipire, ca urmare a întocmirii și depunerii unei documentații 
cadastrale. Urmează să venim ulterior în fața d-voastră, după ce avem avizul de legalitate pe această 
hotărâre, să mai dezlipim încă o dată. Asta este procedura pentru finalizarea emiterii titlului de 
proprietate. Avem deja înscrisă în cartea funciară procedura de dezlipire în acele loturi, unul dintre 
loturi fiind chiar drumul care desparte lotul pe care se află construcțiile domnului Tudosie Titel de 
magazii – foste grajduri. Este drumul de acces al zonei.  

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, supune la vot proiectul de hotărâre, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitatea celor prezenți). 

 
 

15. Întrebări, interpelări. 
D-nul Primar – Domnule Secretar, puteți să înmânați materialul domnilor consilieri. 
D-nul Secretar – Aveți aici contractul de concesiune, însoțit de schița și anexa la contract. 
D-nul Stoenică Alexandru – Vrem situația juridică a terenului ocupat abuziv! 
D-nul Secretar – Păi dacă este ocupat abuziv? Eu nu am alte acte.  
D-nul Stoenică Alexandru – Alei turnate pe spațiul verde, tot ce se întâmplă acolo. Tot ce  

este ocupat abuziv. Ce măsuri se iau? Acestea sunt făcute de 1-2 ani. 
D-nul Primar – Ce anume sunt făcute? 
D-nul Stoenică Alexandru – Aleea de intrare unde era spațiul verde al parcului, alee de 2m. 
D-nul Primar – Dar clădirea a fost? Era făcută? Clădirea și acea sală de evenimente? 
D-nul Stoenică Alexandru – Era. A fost construită de mult. Era și popicăria acolo. 
D-nul Primar – Cine a vândut-o? Nu a vândut-o cel care era prieten cu tine și stateați în parc 

toată ziua? 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu nu am treabă cu nimeni. 
D-nul Primar – De ce nu ai întrebat până acum? Așa mă întreabă și pe mine de ce Sandu 

Stoenică a turnat ciment la poartă? El are dreptul? Le-am spus că o să vedem dacă are autorizație. 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu am vrut să fac ceva frumos pentru oraș. 
D-nul Primar - Și el vrea să facă ceva frumos pentru oraș. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu în parcul orașului. 
D-nul Primar – Noi i-am solicitat să vină să se pună în legalitate. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian – Din 1993 și până acum nu a mai zis nimeni 

nimic despre această situație. 
D-nul Primar – Nu a mai zis nimeni nimic pentru că era al lui Sergiu Ene și era prieten cu băieții. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dar nu se pune problema așa. Parcul este al locuitorilor orașului. 
D-nul Primar – Așa este. Și unde ați turnat ciment tot al nostru este. Te rog să nu te mai agiți. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu mă agit. 
D-nul Viceprimar – Trebuie să propuneți formarea unei comisii speciale de verificare, care să 

analizeze această situație. Nu să fie doar menționat în procesul-verbal. Veniți cu un proiect de hotărâre 
în acest sens. 

D-nul Stoenică Alexandru – Trebuie să facem ceva frumos în parc și să îl redăm copiilor. 
D-nul Primar – Tocmai asta facem acum. O să înceapă lucrările săptămâna viitoare. 
D-nul Stoienică Alexandru – Asta vrem, nu vrem să facem altceva. Nu vrem să facem rău la 

nimeni. Pe noi ne interesează situația juridică. 
D-nul Primar – Este adevărat. Și la Viorel este un pod făcut peste apa aceia. Nici el nu are 

autorizație de construire. Ați zis că are și el o alee făcută. 
D-nul Nădescu Viorel – Este acces la proprietate. 
D-nul Primar – Aveai acces pe partea cealaltă. 



 
 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, una este să ocupăm 4.000 mp, proprietatea 
orașului, alta este să faci un pod. 

D-nul Primar – Nu sunt ocupați 4.000 mp. Sergiu când i-a vândut, a vândut exact cât este în 
contract. Eu nu contest ca are aleea făcută. Mă deranjează faptul că nu ai sărit atunci când era Sergiu 
coleg și prieten cu tine și făceați ședințele PSD-ului în parc. Tot construcția aceasta era. 

D-nul Stoenică Alexandru – Nu eram consilier local atunci. 
D-nul Primar – Nu erai? Ai venit dupa aceea? Dar cu Sergiu ai fost consilier?  
D-nul Stoenică Alexandru – Da. 
D-nul Primar - Și de ce nu ai zis atunci că nu este în regulă construcția? 
D-nul Stoenică Alexandru - Și care este problema? 
D-nul Primar – Așa este, ți-ai adus aminte târziu. De ce îmbătrânești îți vine memoria. Până 

acum nu ai avut. Pot să reclame și ei să știi. Tu ai zis că faci tereasă din elemente demontabile și ai 
turnat beton. 

D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, eu am turnat betonul ca să am infrastructură. Eu 
am autorizație de construire. 

D-nul Primar – Din elemente demontabile. 
D-nul Stoenică Alexandru – Da. Dar a dumneavoastră din ce este? Tot din elemente 

demontabile. S-o demolați și dumneavoastră. 
D-nul Primar – O demolez, nu este nicio problemă.  
D-nul Stoenică Alexandru – Adică pentru unii sunteți mumă și pentru alții ciumă? 
D-nul Primar – Băi, ia ascultă! 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu băi. Nu vorbești cu mine cu bă. Suntem într-o instituție publică. 
D-nul Primar – Domnule președinte, vă rog să luați măsuri. 
D-nul Stoenică Alexandru – Domnule Primar, nu dumneata conduci ședința.   
D-nul Primar - Domnul Stoenică ți-am spus. 
D-nul Stroenică Alexandru – Mi-ați spus "băi". Să se consemneze asta în procesul-verbal. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian – Domnule Primar, dacă mai continuați în 

acest fel împreună cu d-nul Stoenică această discuție contradictorie voi suspenda ședința. 
D-nul Primar – Trebuie să ne înscriem la cuvânt. 
D-nul Nădescu Viorel – Păi dacă ne tratați așa! 
D-nul Primar – Trebuie să ne înscriem la cuvânt. 
D-nul Stoenică Alexandru – Aici este o instituție publică. 
D-nul Primar – Vorbim pe rând sau nu? 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian – Domnule Primar, voi suspenda ședința și o 

continuăm după ce vă calmați cu toții. Suntem civilizați să ne înțelegem omenește? 
D-nul Primar – Ai impresia d-nule Stoenică că eu țin cu cel care are acolo? Nu mă interesează. 

Nu am avut niciodată afaceri cu nimeni. 
D-nul Stoenică Alexandru  - Dar de ce faceți referiri la anumite persoane? 
D-nul Primar – Nu mă interesează domnule Stoenică. Știu despre cine este vorba. Acum că o fi 

concurent cu altcineva de aici, iar nu mă interesează. Nu este nicio problemă, faceți ce trebuie. A mai 
avut reclamații. A venit ISC-ul, nu am fost eu arhitect șef, nu am fost la urbanism. Când am luat primar 
era clădirea acolo. I-am solicitat de nenumărate ori să vină cu documentația să ne-o prezinte. 

D-nul Viceprimar – Ce deranjează este faptul că se știa de ea de zeci de ani și trebuie s-o 
rezolvăm noi acum. De ce n-ați rezolvat-o voi când erați la conducere? 

D-nul Primar – Cum ar veni: problema aia a noastră de mult de ce n-o rezolvați voi acum? Asta 
vă deranjează acum? 

 
D-nul Ciubuc Dumitru – Tot se lucrează pe str. Școlii (Vadul Cumanilor) la Comani că sunt 

probleme? 
D-nul Primar – Vreți să vă arăt hârtia pe care am transmis-o către constructor? V-o arăt imediat, 

ca să vedeți că-mi pasă și mă duc acolo. 
D-nul Viceprimar – Cred că nu a fost săptămână să nu avem discuții cu ei. Știți cine este 

beneficiarul? Compania de apă Olt. Noi trebuie să discutăm cu Compania de apă. Ei trebuie să trimită 



 
 

reprezentant să discute cu constructorul, că ei sunt beneficiarul. Știți ce ne spun? Că singura variantă 
a noastră este să nu semnăm recepția lucrării. Așteptăm acum să vină recepția lucrării. 

D-nul Primar – Nu vom semna recepția până nu este gata lucrarea. Credeți că mie îmi place 
sau îmi convine? Deja s-a lăsat lucrarea de pe stradă.  

D-nul Viceprimar – Într-o duminică am cerut buldoexcavatorul domnului Primar să pun nisip 
acolo, că nu se mai putea circula. 

 
D-nul Stoenică Alexandru – Am studiat și eu schița de amplasament a iluminatului public. Pe 

str. Foișor, începând de la intersecția cu str. Dudești și până la intersecția cu str. Gorniștilor, figurează 
bec pe fiecare stâlp și acolo s-a pus pe un stâlp da și pe unul nu. 

D-nul Primar – Lucrarea nu este terminată. Sunt 5 lămpi puse deja și trebuiau 8. Se face 
completare la proiect. Pe str. Toamnei nu a fost niciun bec prevăzut și se face și pentru acolo 
completare la proiect. Nu este proiectul finalizat încă. 

 
Domnule Ciubuc, uitați adresa pe care am trimis-o. Am vorbit cu domnul Ușurelu de la 

Compania de apă. Dânsul este directorul general la Compania de apă și răspunde de lucrare. Este 
lucrarea Companiei de apă făcută de S.C. Condor Păduraru. Nu au nicio treabă, nu ne bagă în seamă. 
Spune că nu este treaba mea să-l întreb pe el ce face. În ce calitate îl întreb? Îmi spune că lucrarea o 
face la altcineva, nu la mine. 

D-nul Viceprimar – Așa ne-a răspuns și dirigintele de șantier. După un an de zile am văzut și noi 
dirigintele pe șantier. 

D-nul Primar – Am solicitat să vină dirigintele de șantier să vadă cum se lucrează și ne-au spus 
că este plecat în America. 

 
D-nul Nădescu Viorel – Vreau să-l întreb pe domnul Primar, că dacă noi venim și ne spunem și 

noi punctul nostru de vedere în Consiliul local, asta înseamnă că facem reclamații? 
D-nul Primar – Ce înseamnă punct de vedere? 
D-nul Nădescu Viorel – Punct de vedere la un proiect. 
D-nul Primar – Asta nu este reclamație. Am vorbit aici? 
D-nul Nădescu Viorel – Spuneți că noi facem reclamații. 
D-nul Primar – Dar am vorbit aici? Eu ți-am zis în particular, domnule Nădescu. Ceea ce ai 

vorbit tu la ședință este reclamație făcută la Poliția economică. Așa ți-am spus afară. 
D-nul Nădescu Viorel – Păi și facem noi? 
D-nul Primar – Este exact ceea ce ai spus tu aici. 
D-nul Viceprimar – Este reprodus cuvânt cu cuvânt. 
D-nul Nădescu Viorel - Și asta înseamnă că fac eu reclamație? 
D-nul Primar – Nu tu. L-ai pus pe altul.  
D-nul Nădescu Viorel – Pe cine? 
D-nul Primar – Nu știu. 
D-nul Nădescu Viorel - Și atunci de ce spuneți așa? 
D-nul Primar – Poate că tu. De unde să știu eu? Dă-mă în judecată. 
D-nul Nădescu Viorel – Problema este că și eu primesc reclamații foarte multe. 
D-nul Primar – Ai venit la mine în birou și ai zis că nu mai poți că te reclamă la Garda de mediu, 

la nu mai știu cine. Nu te reclamă nimeni. Eu nu am fost în stare să scriu o reclamație pentru cineva. 
D-nul Nădescu Viorel – Nici eu nu am fost în stare.  
D-nul Primar – Nu știu dacă nu ai fost în stare? Poate ai pus pe altcineva. Nu discutăm acum 

aici. Discutăm în particular dacă vrei.  
 
D-na Dobre Violeta – Domnule Primar, mai sunt 3 săptămâni și începe activitatea cu elevii și cu 

copiii în toate unitățile de învățământ din Drăgănești. V-aș ruga să ne spuneți dacă ați discutat cu 
constructorii și dacă avem vreo șansă să începem activitatea în clasele noastre. 

D-nul Primar – Nu. Pe data de 11 septembrie nu. Nu la grădinița din Comani. Am trimis pe 
domnul director la Inspectoratul Școlar Olt. A zis că o să ajungă luni pentru că a fost în concediu. Să 
vedem dacă putem să facem cel puțin 20 de zile online cu copiii. Vorbesc de școală acum. 



 
 

D-na Dobre Violeta – La școală da. Eu vorbesc de copiii de la grădiniță. 
D-nul Primar – Să vedem ce soluție găsim pentru grădiniță. 
D-na Dobre Violeta – Să vă spun motivația mea. Vom avea copii noi mici, copii mici de trei ani, 

sunt un pic mai dificili la acomodare și ar fi impropriu să începem cu ei în corpul B de la Școala 
Comani. Am înțeles că mai durează, dar haideți să discutăm normal și să nu vă supărați. Cu trei 
muncitori nu se face o lucrare de asemenea anvergură. 

D-nul Primar – Doamnă, este lucrare pe fonduri europene, au termen. Este treaba lor. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Până când au termen? 
D-nul Primar – Termenul este până pe 31 decembrie 2023. Ei au spus că sunt gata lucrările la 

sfârșitul lunii octombrie. Noi zicem că ar trebui mai devreme puțin. Măcar pe 15 octombrie. Să nu 
intrăm cu copiii în iarnă cine știe pe unde. 

D-na Dobre Violeta – La Liceul tehnologic se continuă lucrările? Am înțeles că nu prea au mai 
lucrat. 

D-nul Viceprimar – Ieri au fost 10 oameni acolo. 
D-nul Primar – Zilnic domnul Marian Cîrstea de la Comp. Urbanism merge și verifică șantierul. 
D-nul Nădescu Viorel – Grădinița cu program prelungit? 
D-na Spătaru Ioana – Cu Grădinița cu program prelungit din păcate sunt probleme cu 

asigurarea mesei. Noi mai încercăm totuși. Am discutat la Magic și la Caleașcă, dar din păcate ne-au 
refuzat. 

D-nul Primar – Să vedem dacă putem să închiriem un spațiu la domnul Ilie Catana. Este un 
spațiu deasupra băncii. Nu ne lasă D.S.P.-ul. Firma de catering trebuie să aducă mâncare la copii. Să 
sperăm că în două luni de zile terminăm. Merg foarte greu documentele. Acum sunt la verificat la 
A.D.R.. 

 
D-nul Mircea Domi – director S.C. URBAN ACTIV SERV S.R.L. – Vreau să vă prezint o adresă. 

Vreau să citească domnul președinte de ședință și apoi vă stau la dispoziție să-mi puneți orice 
întrebare doriți. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian prezintă demisia domnului Mircea Domi din 
funcția de vicepreședinte al P.N.L. Drăgănești-Olt și renunțarea la calitatea de membru al acestui 
partid, începând cu data de 24.08.2023 și demisia din funcția de director al S.C. URBAN ACTIV SERV 
S.R.L. începând cu data de 01.09.2023. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Care sunt motivele care v-au determinat să vă dați demisia din funcția 
de director? 

D-nul Mircea Domi – Un singur motiv, domnul Tudorică Marian-Viorel. 
D-nul Primar – Ce ți-am făcut? 
D-nul Mircea Domi – Tu ești singurul motiv. Ai cășunat pe mine că muncitorii nu fac treabă. 
D-nul Primar – Poate așa este. Așa este. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Eu mă așteptam la un răspuns mai amplu. 
D-nul Viceprimar – Cum spuneați, domnule Ciubuc Dumitru? Puneți-i la treabă, puneți-i la 

treabă 
D-nul Stoenică Alexandru – Eu ți-am spus prima dată, când te-a pus director, când am stat la 

masă. Acum dacă te-a avansat, te-a executat. 
D-nul Mircea Domi – Ei se așteptau ca eu să stau o lună – două și să dau bir cu fugiții. Uite că 

am stat doi ani și jumătate. Mi-am făcut datoria acolo. Vrea să vă aduc la cunoștință că am avut control 
de la ANAF și nici măcar un avertisment nu mi-au dat. 

De ce am cedat eu, pentru că am cedat și psihic, pentru că Primăria Drăgănești-Olt pune firma 
asta la treabă și nu are bani să plătească. Eu nu sunt de vină că Măruș a mai angajat în Primărie. 

D-nul Primar – Domnule director, ați luat banii la zi? 
D-nul Mircea Domi – Degeaba am luat banii la zi, dacă nu pot să plătesc furnizorii. 
D-nul Primar – Dar noi nu avem furnizori neplătiți? 
D-nul Mircea Domi – Ce treabă am eu cu datoriile primăriei? 
D-nul Viceprimar – Nu există instituție să nu aibă și datorii. 
D-nul Primar – Mulțumim frumos pentru că ne-ai ajutat până în momentul acesta. Dumnezeu să 

îți dea sănătate și să îți fie lină calea în viață! Mulțumim frumos! 



 
 

  
 
V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 

 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Achim Iulian, mulţumeşte consilierilor pentru participare şi 

considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor încheierea 
lucrărilor şedinţei ordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei ordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                             Secretar general U.A.T. 
                      Achim Iulian                                                             Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 
 

                                                                     Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


